
U čemu je tajna uspješnih ljudi i u čemu je moja tajna uspjeha? 
 
Prije svega vjerujem kako je svatko od nas vlastiti kreator svog života, a najvažnija stvar na 
koju se kreatori trebaju osloniti su vlastite emocije. 
Vodedi se time i pretpostavkom da smo mi vibracijska bida koja u svoj život privlače iskustva i 
ja sam privukla svoja.  
 
Počela sam raditi na sebi prije 10 godina,a iskustvo u svom profesionalnom poslu imam 12 

godina, kao specijalista i klinčki aromaterapeut. 

Do sada sam imala preko 1.000 tretmana osobno sa klijentima. 

 
Moje kderi su uvelike doprinijele tome da ne ostanem samo specijalista i klinički 
aromaterapeut,nego da se posvetim emocionalnoj inteligenciji kao ključnom faktoru uspjeha 
i srede u životu. 
One su po osobnosti drugačije od mene i to me nagnalo da se zapitam:" Kako uspješno 
odgajati djecu koje ne znaš kako odgajati? Svjesna sam toga da demo stvoriti svoje kopije ako 
ne osvijestimo programe,vlastite strahove i neostvarene snove? 
 
Cijelo to vrijeme  živim u skladu sa zakonom privlačenja i vlastitim primjerom svjedočim 
kreiranju života koji zove – čudom. Zbog toga, i zbog glasnog poziva u sebi da pomažem 
ljudima, odlučila sam se za aktivan rad u cilju podizanja svijesti o djelovanju ovog zakona, 
prvo putem osobnih tretmana, a poslije predavanjima i seminarima. 
 
Suština univerzalnog zakona privlačenja je u tome da sve u svemiru, pa i na Zemlji, 
neodoljivo i neopozivo privlači ono što isto ili slično vibrira – misli, slike, emocije, postupke, 
okolnosti i, naravno, ljude. Ja uvijek objašnjavam kako je realnost u kojoj trenutno živimo 
odraz naše vibracije. 
Da bismo svjedočili ostvarenju snova, potrebno je podignuti vibraciju i biti u Vortexu. Riječju 
Vortex, koja na engleskom znači vrtlog,  opisujemo vibracijsku realnost u kojoj živimo život 
baš onakav kakav želimo. 
 
A kako se podiže vibracija? Osluškujudi svoje emocije, i da objasnim: 
„Uvijek je ključ u emocijama! Postoje emocije visoke vibracije (ljubav, vjera, nada, radost, 
optimizam...) i niske vibracije (nemod, strah, sumnja, osjedaj krivnje, pesimizam...). Važno je 
shvatiti kako nastaje emocija. Nju ne uzrokuje ništa izvanjsko, kako ljudi vole misliti. Emociju 
uzrokujemo mi sami – svojim mislima, fokusom i uvjerenjima. Ako osjedate emociju niske 
vibracije, sami ste je izazvali i potrebno je znanje kako je promijeniti. To je temelj mog 
učenja.“ 
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